
Protokól /2008

z wspólnego posiedzenia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Gminy,
Komisji Budzetowej, Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia, Promocji Gminy i
Bezpieczenstwa w Brochowie, która odbyla sie w dniu 10 marca 2008r w sali
konferencyjnej w godzinach 1000_1445pod przewodnictwem

Przygody Andrzeja -Przewodniczacego Komisji
Na ogólna ilosc 14 czlonków komisji w posiedzeniu udzial wzielo 14radnych.

Zaproszeni na posiedzenie Komisji Rady Gminy:
Wójt Gminy -Andrzej Fijolek
Skarbnik Gminy -Grazyna makowiecka Kalota
Sekretarz Gminy -Bogdan Dobrzynski
KierownikGOPS- SabinaWasiak
Halina Bauer- Inspektor ds. budownictwa
Na ogólna ilosc 14radnych w sesji udzial wzielo 13 .
Nie obecny usprawiedliwiony- Perkowski Andrzej

Porzadek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia
2. Przyjecie porzadku posiedzenia.
3. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów

Alkoholowych za 2007r
4. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej za 2007r
5. Zaopiniowanie zmian w budzecie na 2008 r.
6. Zaopiniowanie uchwal w sprawie:

zatwierdzenie Programu Profilaktyki Rozwiazywania Problemów Alkoholowych
na 2008r
zmian w budzecie na 2008r
zmian w statucie Zwiazku Miedzygminnego Kampinos
przystapienia Gminy Brochów jako czlonek zalozyciel do Stowarzyszenia Lokalna
Organizacja Turystyczna "Mazowsze Chopina"
zaopiniowanie planów pracy Sesji i Komisji Rady

7.Informacja o sprzedazy budynku po bylej Gromadzkiej Rady Narodowej w Wólce
Smolanej i bylym Posterunku MO

8.Wolne wnioski i zapytania.
9. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.
10. Zamkniecie posiedzenia komisji

Ad.l!kt .1 - 2

Przewodniczacy Komisji Pan Andrzej Przygoda dokonal otwarcia posiedzenia wspólnego
Komisji Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych na posiedzeniu. Przedstawiony
porzadek posiedzenia zostal przyjety jednoglosnie.

Ad ukt.3
Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych
za 2007r-przedstawil Bogdan Dobrzynski -Przewodniczacy Komisji .Komisje po

zapoznaniu sie z przedstawionym materialem nie wniosly uwag



Ad.l!kt.4

Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej za 2007r-
przedstawilaPaniKierownikGOPS- SabinaWasiak- komisjepo wysluchaniu
przedstawionego sprawozdania nie wniosly uwag
Adl!kt.5

Skarbnik Gminy Pani Grazyna Makowiecka-Kalota przedstawila zmiany w budzecie gminy
w 2008r.
Radajednoglosnie zatwierdzila nastepujace zmiany w budzecie gminy:
Zwiekszyc dochody budzetowe o kwote 292 318 zl i zmniejszyc o kwote 95 023 zl oraz
zwiekszyc przychody, zgodne z zalacznikami nr l, l a i 3 do niniejszej uchwaly
Dochody po zmianie wynosza: 10548853 zl , a przychody bez zm. 220 882 zl.
Zwiekszyc wydatki budzetu o kwote 969 563 zl i zmniejszyc o kwote 322 268 zl
zgodnie z zal. nr2,2a,3 do uchwaly.
Wydatki po zmianie wynosza: 10 668 139 zl i rozchody bez zm. 551 596 zl
Plan zadan inwestycyjnych po zmianach stanowi zal. Nr 2b do uchwaly
Plan rachunków dochodów wlasnych po zmianach stanowi zal, Nr 2c do uchwaly
Ad. pkt. 6

Komisje pozytywnie zaopiniowaly nastepujace uchwaly:
Uchwala Nr XI/60/2008 -tv sprawie zmian w budzecie gminy na 2008r
Uchwala Nr XI/6112008 - w sprawie zaciagniecia dlugoterminowej pozyczki z WFOSiGW

w Warszawie

-regulaminu wynagradzania nauczycieli na 2008r- Komisja
Oswiaty przedstawila pozytywna opinie.

Uchwala Nr XI/62/2008

Uchwala Nr XI/63/2008

Uchwala Nr XI/64/2008

Uchwala Nr XI/65/2008

Uchwala Nr XI/66/2008
Uchwala Nr XI/67/2008

Uchwala Nr XI/68/2008

-przystapienia Gminy Brochów jako czlonek zalozyciel do
Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna "Mazowsze
Chopina"

- w sprawie zmian w Statucie Gminy Zwiazku Miedzygmin
nego "Kampinos

- w sprawie Gminnego Programu.Profilaktyki i Rozwiazywania
Problemów Alkoholowych i innych uzaleznien w 2008 r.

- w sprawie uchwalenia planu pracy Sesji Rady Gminy na 2008r
- w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na

2008r

- w sprawie uchwalenia planów pracy stalych Komisji
Rady Gminy na 2008r

Ad.pkt.7
. Pani Halina Bauer przedstawila informacja o sprzedazy budynków po bylej Gromadzkiej
Rady Narodowej w Wólce Smolanej i bylym Posterunku MO. Komisje wyrazily zgode na
przygotowanie dokumentacji do sprzedazy w/w budynków
Ad.pkt.8-9

Interpelacji i wniosków nie bylo

Ad. I!kt. 10

Na tym obrady Sesji Rady Gminy zakonczono.


